
Hei 
 
Jeg jobber som you-rådgiver i Sandnes Kommune. Jeg holder på med mitt andre år på rådgiverstudiet 
ved Høgskolen i Bergen. I min hverdag ser jeg betydningen karriereveiledningen har for elevene. En 
samtale som kun handler om dem og deres fremtid. Jeg ser at verdien av å ha rådgiverstudiet er 
uvurderlig for å få til en god veiledning, det andre som er utrolig viktig er tid. Skal vi klare å gi alle 
elevene i skolen god veiledning må vi ha avsatt mer tid til akkurat dette formålet. Det må ikke 
presses inn i en allerede full rådgiverpost. Jeg har veiledning med hver enkelt elev i 30 minutter når 
de går i 10. klasse, samt gruppeveiledning når de går i 9. klasse. Jeg har ikke flere kontortimer igjen til 
andre ting som ligger i min post. 
 
En rådgiver/ veileder burde hatt en fast arbeidsbeskrivelse på hva som ligger i posten, og hvor mye 
tid som skal brukes. Slik det er nå er det noe som blir nedprioritert, og alt for mange får andre 
oppgaver delegert inn i rådgiverposten. 
 
Er spent på hvordan dette går! 
 
Mvh. 
 
Elin Arntsen 
You-rådgiver  
Riska ungdomsskole 

 


